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Geachte leden van de commissie, 
 
Voor aanvang van het zomerreces is het goed u nader te informeren over waar we nu staan 
in het dossier HOV/OWA 
 
Constructief overleg 
Gemeente en BAM zijn in constructief overleg met elkaar. Naar mijn overtuiging is dat ook de 
meest effectieve wijze waarop je met elkaar vraagstukken oplost. In dat gesprek gaat het om 
feiten ophalen, feiten verhelderen, met elkaar bespreken waar de knelpunten zitten en hoe je 
met elkaar en de beide projectteams in goede samenwerking (bouwteam) tot oplossingen 
komt. Ook onderwerp van gesprek is de vraag langs welke procedurele weg je komt tot 
voortgang, daar waar gemeente en BAM ook na uitwisseling van argumenten van inzicht 
kunnen blijven verschillen (opschaling/escalatie). Het overleg vindt plaats enerzijds vanuit 
het oogpunt dat zowel BAM als gemeente een zakelijk belang hebben bij het zo effectief en 
efficiënt mogelijk uitvoeren van het overeengekomen contract. Anderzijds geldt ook dat – met 
inachtneming van die zakelijke benadering – er vertrouwen is tussen de partijen om dit 
complexe dossier in goede harmonie tot een oplossing te brengen.  
 
DO/UO (Definitief Ontwerp en Uitvoeringsontwerp) vs. Uitvoering 
Zoals ook op 8 juni jl. aan u is toegelicht geldt er een contractuele scheiding tussen de 
DO/UO-fase (Definitief Ontwerp en Uitvoeringsontwerp) en de uitvoeringsfase. De fase 
waarin we nu zitten is de DO-fase. De inzet is erop gericht om het DO - dat voor een deel 
van het tracé al is afgerond – in zijn geheel af te ronden, waarna op basis daarvan het UO 
kan worden vormgegeven. Voor afronding van het DO dienen civieltechnische (uitvoerings-) 
keuzes gemaakt te worden. Eén van de gespreksonderwerpen is nu of die keuzes al 
gemaakt zijn, bijvoorbeeld in de tenderfase, of dat de gemeente daarvoor nu nog aan zet is. 
Wanneer het DO is vertaald in een UO, ontstaat er voor zowel gemeente als BAM een 
afwegingsmoment voor de uitvoering. BAM en gemeente hebben uitgesproken te streven 
naar een uitvoeringsfase, waarin ook BAM de uitvoering ter hand zal nemen.  
 
Binnen scope/buiten scope 
In een project als dit kijk je als opdrachtgever naar andere werken die niet in directe zin 
onderdeel zijn van de opdracht, maar waarbij het wel verstandig kan zijn om die daarin mee 
te nemen. Om een voorbeeld te geven, in het kader van het werk is het goed om te kijken of 
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vervanging van de rioolpersleiding mee kan gaan in het project van de HOV. Daarmee heb je 
ook dit onderdeel immers toekomstbestendig gemaakt. Ook kan het zijn dat er meerwerk 
ontstaat, als gevolg van uitvoeringskeuzes. Werkzaamheden die extra zijn, noemen we 
werkzaamheden buiten scope. De kosten daarvan dienen ook niet ten laste komen van het 
project, maar van andere (reguliere) budgetten. Werkzaamheden die onderdeel zijn van de 
aanbesteding, zijn de werkzaamheden binnen scope. De kosten hiervan behoren ten laste te 
komen van het projectbudget.  
In het gesprek met de BAM gaat het ook om de vraag welke werkzaamheden (en kosten) nu 
binnen de scope vallen en welke daarbuiten.  
 
Projectteam 
De gesprekken die vanaf 9 juni met BAM zijn gevoerd hebben vooral tot doel gehad om 
duidelijk te krijgen waar – gegeven bovenstaande toelichting - de discussiepunten nu zitten. 
Ook hebben we nader verkend welke afspraken nu zijn gemaakt en hoe die afspraken zich 
verhouden tot de positie van gemeente en BAM.  
De bedoeling was en is telkens geweest om alle gestelde vragen en gegeven antwoorden te 
inventariseren en vervolgens het bouwteamoverleg (de beide projectteams) weer te 
herstarten. Juist de deskundigen in die projectteams kunnen met elkaar beargumenteerde 
keuzes maken en overeenstemming bereiken over een veelheid aan onderwerpen. Daar 
waar dit niet mogelijk zou blijken, is een escalatie-afspraak gemaakt. Dat kan gaan over de 
keuzes zelf, maar ook over de financiële onderwerpen. Het moge duidelijk zijn dat dit proces 
veel vraagt van mensen.  
 
Informatiebijeenkomst 
Zoals aangegeven vinden op dit moment constructieve gesprekken plaats met BAM.  
Na de zomervakantie zal ik daarom een nieuw informatiemoment met uw griffie afstemmen. 
Wat mij betreft met een meer concreet zicht op wanneer het werk wordt hervat. 
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